
Bestuurlijke reactie maatschappelijke visitatie:  

 

Waardevolle aanbevelingen.  

In de opzet van deze maatschappelijke visitatie hebben wij de focus gelegd op de ontwikkelingen 
op wijkniveau. In het position paper hebben wij daarin de vraag gesteld hoe bewoners en partners 
daartegenaan kijken en welke rol zij voor Nester zien. Dat zowel gemeenten, HBV Bres als 
zorgpartners zich daarover hebben uitgesproken en daarin adviezen meegeven aan Nester is 
waardevol in de ontwikkeling van Nester en de rol die zij pakt binnen de wijken en buurten.  

De ontwikkelkansen die de commissie daarin meegeeft zijn:  

• Blijf aandacht geven aan het vroegtijdig meenemen van de huurdersvertegenwoordiging 
bij beleidsvraagstukken werk dit uit in een aangepaste samenwerkingsovereenkomst;  

• Draag beter uit wat voor (goede) inzet Nester op de diverse maatschappelijke opgaven 
heeft ondernomen zoals bij wijkgericht werken;  

• Neem een proactieve rol in het uitrollen van het wijkgericht werken in de andere 
gemeenten zoals in Beesel en Roermond.  

• Breid de Strategische Personeelsplanning uit met een analyse van wat de toekomstige 
opgaven vragen van de medewerkers qua attitude, kennis en vaardigheden;  

• Blijf inzetten op het bereiken van een gezamenlijk begrip van de opgave en een visie op 
het gebied van wonen en zorg.  
 

Deze kansen sluiten goed aan bij de ontwikkeling van Nester en zijn de handvaten om de groei en 
externe ontwikkeling verder uit te bouwen. 

Leerpunten   

Terugkijkend naar deze visitatieperiode en de beoordeling van onze partners zien wij dat Nester 
op alle thema’s een groei heeft doorgemaakt. De noodzaak van data en organisatie op orde 
brengen vertaalt zich nu in goed inzicht in het (maatschappelijk) presteren en vanuit daar stappen 
zetten naar de toekomst. Het vasthouden en meenemen van HBV Bres is een proces dat in relatie 
tot de ontwikkeling in wijken en buurten extra aandacht vraagt.  

Conclusie  

Het rapport geeft een goed beeld van de ontwikkeling van Nester. Wij zijn trots op de beoordeling 
van de commissie en onze partners waar het gaat om de waardering van deze ontwikkeling.  

De aanbeveling van de commissie “In die zin moedigt de visitatiecommissie Nester dank ook aan 
om grotendeels de huidige werkwijze voort te zetten. Zowel gemeenten, collega-corporaties als 
zorg- en welzijnsorganisaties waarmee de visitatiecommissie heeft gesproken, zien nut en 
potentie van verdere, diepgaandere samenwerking”, nemen wij dan ook graag ter harte.  
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